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Abstract (en)
For transferring cuboid (cigarette) packages (10), whose longitudinal edges (11..14) are rounded or angled, from a feeding conveyor (19) to a drying
revolver (37), a transfer revolver (20) is provided. The pockets (21) of the transfer revolver (20) are in each case formed by a base (33) and two
movable jaws (23, 24). The base (33) and the jaws (23, 24) have shaped edges (33..36) so that the packages (10) are immobilised or calibrated in
the region of their longitudinal edges (11..14) or side tabs (17, 18) during the transfer. <IMAGE>

Abstract (de)
Für die Übergabe vom quaderförmigen (Zigaretten-)Packungen (10), deren Längskanten (11..14) abgerundet oder abgewinkelt sind, von einem
Zuführförderer (19) zu einem Trockenrevolver (37) ist ein Übergaberevolver (20) vorgesehen. Die Taschen (21) des Übergaberevolvers (20) werden
jeweils von einem Boden (33) und zwei bewegbaren Backen (23, 24) gebildet. Der Boden (21) und die Backen (23, 24) weisen Formkanten (33..36)
auf, so daß die Packungen (10) im Bereich ihrer Längskanten (11..14) bzw. Seitenlappen (17, 18) während der Übergabe fixiert gehalten bzw.
kalibriert werden.
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